

Amazing 台湾
TAIWAN

6D5N

台北 / 宜兰 / 赏鲸豚
+ 一日自由活动

Taipei / Yilan / Whale Dolphin Watching + One Free Day

Penang ✈ Taoyuan

Tour Code: PTT-8



Taiwan
台湾

CHINA AIRLINES

malaysia airlines

行程亮点
TOUR HIGHLIGHT

- 乌石港乘坐赏鲸船出海绕龟山岛赏鲸豚
- 帝堡豪华宴无菜单料理
- 住宿温泉酒店
- 体验现实与大自然融合的宜兰头城农村
- 西门町附件酒店
- Take a whale-watching boat from Wushi Harbor to cruise around Turtle Island and watch whales and dolphins
- Deluxe Imperial Banquet with a Chef's Special Menu
- Stay in a hot spring hotel
- Experience the rural charm of Toucheng, Yilan, where modern life meets nature
- Hotel near Ximending



Chiang Kai-Shek Memorial Hall
中正纪念堂



Jiufen Old Street
九份老街



Shifen Waterfall
十分瀑布

行程次序, 以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only

Whale Dolphin Watching
赏鲸豚



Taipei 101 Shopping Mall
台北101购物中心



Shilin Official Residence
士林官邸



Ximending Shopping District
西门町

精简行程：

第一天 槟城 ✈️ 桃园 (机上用餐/-)

- ☑️ 桃园夜市

第二天 桃园 🚌 宜兰 (早/-/晚)

- ☑️ 十分瀑布 (全台最大的阶梯式瀑布)
- ☑️ 十分老街 (赠送天灯, 四人一盏)
- ☑️ 九份老街 (《悲情城市》拍摄地 & 《千与千寻》灵感来源地)
- ☑️ 农场生态导览+迎宾点心
- ☑️ 夜间活动: 草本手作 DIY

第三天 宜兰 🚌 台北 (早/午/-)

- ☑️ 乌石港乘坐赏鲸船出海绕龟山岛及赏鲸豚 (如当天因天气影响, 未能看到鲸豚, 客人免费前往 101 大楼, 乘坐全球最快电梯登上 88 楼观景台)
- ☑️ 灵芝茶艺馆
- ☑️ 台北101购物中心 (自费登顶观景台)
- ☑️ 饶河夜市
- ☑️ 夜宿新北温泉会馆 (房间内有私人温泉浴缸)

第四天 台北 (早/午/-)

- ☑️ 中正纪念堂 (自由广场)
- ☑️ 维格凤梨酥手信坊
- ☑️ 天禄艺术中心
- ☑️ 士林官邸 (四季都有花卉展)
- ☑️ 珍珠展示馆
- ☑️ 西门町商圈

第五天 台北 (早/-/晚)

- ☑️ 自由活动

第六天 台北 🚌 桃园 ✈️ 槟城 (早/机上用餐)

观光景点：

台北

- ◆ **台北101购物中心** - 这座最高的建筑拥有一个五层的大型购物中心, 占据金融中心的七层楼, 其中还包括台湾证券交易所。您还可以自费搭乘电梯前往第89层的观景台。
- ◆ **九份老街** - 以其传统茶馆, 提供茶、小吃和美丽的山海景色而闻名, 九份的独特氛围被认为是灵感来源于吉卜力工作室的电影《千与千寻》的背景。
- ◆ **十分老街** - 天灯的发源地, 也是平溪矿业史上最早开发的聚落。老街与铁轨相连, 展现了独特的铁道风景, 是许多MV和电影的取景地。如今, 老街保留着旧时建筑风貌, 沿街有许多饮食店和天灯工艺品店, 充满新活力。
- ◆ **十分瀑布** - 被誉为台湾的尼亚加拉瀑布, 这是一座带有瀑布两侧岩石形成的悬崖瀑布, 水流逆着水流方向, 这是一种地质特征, 称为背斜构造。
- ◆ **西门町购物中心** - 是台湾的“时尚橱窗”, 是新一代流行文化的汇聚之地, 汇集了不少潮流小店。

宜兰

- ◆ **乌石港赏鲸豚体验** - 龟山岛被《WHEN ON EARTH》评为全球最酷小岛之一, 拥有壮丽海岸景观、火山地貌及台湾三大渔场之一, 吸引飞旋海豚、瓶鼻海豚、小虎鲸等17种鲸豚。4月至9月底是最佳赏鲸豚季节, 搭乘赏鲸船可近距离欣赏鲸豚跃动, 体验海底温泉带来的梦幻渐层海色。行程通常包含环岛游览, 探索「龟山八景」等自然奇观, 从头城乌石港出发, 开启一场精彩的海上探险。

购物店

- ✓ 灵芝茶艺馆
- ✓ 天禄艺术中心
- ✓ 珍珠精品展示中心



- ✓ 5 早餐/2 午餐/1 晚餐

风味餐：

- 乡土料理自助餐
- 帝堡豪华皇家无菜单料理
- 金品小笼包料理



住宿酒店 (5 晚)

- ✓ 桃园蜜月世纪大酒店或同级 x1 晚
- ✓ 宜兰头城农场或同级 x1 晚
- ✓ 新北硅谷温泉会馆或同级 x1 晚
- ✓ 台北Papawhale或同级 x2 晚

免责声明：黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，这包含毫无通知的情况下。备注：如果旅游行程受到公共假期、天气状况、自然灾害的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Shifen Old Street
十分老街



Deluxe Imperial Banquet with a Chef's Special Menu
帝堡豪华皇宴无菜单料理



Raohe Night Market
饶河夜市

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ TAOYUAN (MOB/-)

- ☑ Taoyuan Night Market

D2 TAOYUAN 🚗 YILAN (B/-/D)

- ☑ Shifen Waterfall (Taiwan's largest stepped waterfall)
- ☑ Shifen Old Street (Includes sky lantern experience, one lantern for every four people)
- ☑ Jiufen Old Street (City of Sadness filming location & inspiration for Spirited Away)
- ☑ Farm eco-tour + welcome snack
- ☑ Night activity: Herbal DIY experience

D3 YILAN 🚗 TAIPEI (B/L/-)

- ☑ Take a whale-watching boat from Wushi Harbor to cruise around Turtle Island and watch whales and dolphins (If whales and dolphins cannot be spotted due to weather conditions on the day, guests will be offered a free visit to Taipei 101, taking the world's fastest elevator to the observatory on the 88th floor)
- ☑ Lingzhi Tea House
- ☑ Taipei 101 Shopping Mall (Optional ticket to the observation deck)
- ☑ Raohe Night Market
- ☑ Stay in a New Taipei hot spring hotel (Private hot spring bathtub in room)

D4 TAIPEI (B/L/-)

- ☑ Chiang Kai-shek Memorial Hall (Liberty Square)
- ☑ Vigor Pineapple Cake Shop
- ☑ Tianlu Handicraft Center
- ☑ Shilin Official Residence (Seasonal flower exhibitions)
- ☑ Pearl Exhibition Center
- ☑ Ximending Shopping District

D5 TAIPEI (B/-/-)

- ☑ Free Day

D6 TAIPEI 🚗 TAOYUAN ✈️ PENANG (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TAIPEI

- ◆ **Taipei 101 Shopping Mall** - The tallest skyscraper in Taiwan, featuring a five-story shopping mall and the Taiwan Stock Exchange. Optional visit to the 89th-floor observation deck.
- ◆ **Jiufen Old Street** - Famous for its traditional teahouses, local snacks, and breathtaking mountain and sea views. The unique atmosphere is said to have inspired Studio Ghibli's Spirited Away.
- ◆ **Shifen Old Street** - Known as the birthplace of sky lanterns and the earliest mining settlement in Pingxi's history. The old street runs alongside railway tracks, creating a distinctive railroad town ambiance. Lined with food stalls and sky lantern shops, it preserves its historical charm while embracing modern vitality.
- ◆ **Shifen Waterfall** - Dubbed the "Niagara Falls of Taiwan," this impressive cascade is shaped by rock formations, creating a geological structure known as an anticline.
- ◆ **Ximending Shopping District** - Known as Taiwan's "Fashion Window," this area is a hotspot for youth culture, featuring trendy boutiques and the latest fashion trends.

YILAN

- ◆ **Wushi Harbor Whale Watching Experience** - Turtle Island, ranked one of the "coolest small islands in the world" by WHEN ON EARTH, boasts breathtaking coastal views, volcanic landscapes, and is one of Taiwan's top three fishing grounds. It attracts 17 species of whales and dolphins, including spinner dolphins, bottlenose dolphins, pygmy killer whales, and false killer whales. The best whale-watching season is from April to September, offering a chance to witness these marine creatures leaping across the waves. The tour also includes a scenic island cruise, showcasing Turtle Island's natural wonders such as underwater hot springs and the famous "Eight Sights of Turtle Island." Departing from Wushi Harbor in Toucheng, this adventure promises an unforgettable marine exploration.

SHOPPING STOPS

- ✓ Lingzhi Tea Art Gallery
- ✓ Tienlu Arts Center
- ✓ Pearl Jewelry Exhibition Center



✓ 5 Breakfasts / 2 Lunches / 1 Dinner
Special Cuisine:

Local-style buffet
Deluxe Imperial Banquet with a Chef's Special Menu
Golden Soup Xiao Long Bao



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Taoyuan Honeymoon Century Hotel or similar x1 night
- ✓ Yilan Toucheng Farm or similar x1 night
- ✓ New Taipei Silicon Valley Hot Spring Hotel or similar x1 night
- ✓ Taipei Papawhale Hotel or similar x2 nights

Disclaimer: Golden Destinations reserves the right to alter or amend the sequence of the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark : There will be no refund or replacement if the tour logistic is affected by public holidays, weather conditions, natural disasters. All pictures are for illustration purposes only.

General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar 新台币 - TWD - TWD	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Difference 	Taiwan - Malaysia and Taiwan are in the same time zone 台湾 - 马来西亚与台湾处于同一时区	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 5°C ~ 24°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C ~ 32°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 27°C ~ 9°C
			<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 11°C ~ 0°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 			
	Airbus A330-300 Boeing 737-800		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

